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STAROSTA 
K DISKUTOVANÝM 
TÉMATŮM: 
ČISTIČKA A SPALOVNA

OBEC VELKÁ DOBRÁ PRODÁVÁ POZEMKY V LOKALITĚ NA KLÍNÁCH

NOVINKY: 
INVESTICE, 
OPRAVY, 
PLÁNY



geodetické práce a služby
Rooseveltova 1598, Kladno

tel.: 312 246 357
e-mail: info@hcm-sro.cz

www.hcm-sro.cz

Ceník inzerce:
1/2 strany 3 000 Kč 
1/3 strany 2 250 Kč
1/6 strany 1 500 Kč

Kontakt pro inzerci: vychodilova@copu.cz

Obec Velká Dobrá prodává stavební 
pozemky v lokalitě Na Klínách.

Informace na tel.: 312 691 320 
nebo e-mailu: ou.velkadobra@volny.cz

výroba a prodej stavebních materiálů
pokládka zámkové dlažby

výstavba a rekonstrukce vozovek, chodníků a parkovišť

kancelář Kladno:
tel.: 312 241 474, 602 391 147

e-mail: klikadvorak@vozovka.cz
www.vozovka.cz

OBCHŮDEK NA KULAŤÁKU 
VE VELKÉ DOBRÉ
DĚTSKÝ TEXTIL
značky: Wolf, Neverest a další (velikosti: 74-128, 134-164)

OBUV – Rieker
www.shoe-shop.cz

HALENS (bývalé QUELLE) 
zásilkový prodej, neplatíte poštovné

ÚPRAVA ODĚVŮ (výměna zipů, zkracování atd.)
ČIŠTĚNÍ ŠPERKŮ ULTRAZVUKEM

OTEVŘENO:
po - pá: 8:30 - 17:30 so: 9:00 - 12:00
Kontakt: Karlovarská 122 (přímo na kruhovém objezdu), Velká Dobrá
Telefon: 608 212 500

S tímto časopisem 5% sleva na nákup u nás (mimo zboží Halens). 
Těšíme se na Vaši návštěvu!
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Vážení čtenáři,

po delší době se na vás obracíme prostřednictvím místního časopisu. Jako 
nově zvolení  zastupitelé obce Velká Dobrá jsme se rozhodli, že budeme i na-
dále pokračovat v jeho vydávání. Hlavním důvodem je, že se jedná o jeden 
ze základních informačních zdrojů v naší obci. Periodicita vydávání bude 
v půlročních intervalech. Chceme tímto nejen informovat o aktuálním dění 
v obci, ale také o záměrech obce, a pokusit se vás seznámit se zajímavostmi 
či historickými událostmi, které se obce týkaly a týkají.

Během našeho již téměř půlročního působení v roli zastupitelů Velké Dobré 
jsme se především seznamovali se situací a problémy obce. První zkouškou 
bylo zabezpečení odklízení sněhu v obci, kterého napadlo nejvíce za poslední 
roky. K tomu nám posoužilo nově zakoupené vozidlo Kawasaki s pluhem. Do 
trvalého provozu byla uvedena nová čistírna odpadních vod. Dále byly zahá-
jeny práce na tvorbě plánu oprav kanalizace v části „Malá Dobrá – východ“. 
Zároveň obec investuje značné částky do inženýrských sítí na jí vlastněných 
pozemcích „Na Klínách“. Bohužel zde prodej pozemků probíhá velmi poma-
lu. Jako další možnost sportovního vyžití budou do sportovní haly zakoupeny 
dva nové pingpongové stoly.

Připravujeme také nové interaktivní webové stránky obce a nový projekt na 
rozšíření mateřské školky. V plánu máme dobudovat některé části cyklostez-
ky a opravit cestu od fotbalového hřiště ke hrázi, kde z pole vytéká pramen 
vody, dále pak pročištění koryta potoku od fotbalového hřiště ke hrázi. Hlavní 
investicí obce však i nadále zůstává dosíťování pozemků. V rámci reklamace 
po stavbě kanalizace jsou řešena bouchající víka poklopů a další po zimě 
objevené závady. 

V současné době je asi nejaktuálnějším tématem v obci stavba pyrolýzní 
jednotky, kde probíhají dva procesy. Jedním z nich je proces EIA, tj. posu-
zování vlivu na životní prostředí, a druhým proces Integrovaného povolení. 
Obec dala k oběma obdrženým materiálům negativní stanovisko a mnoho 
připomínek, viz webové stránky obce. Postupně se k nám v odporu proti 
pyrolýzní lince připojily i obce Družec a Braškov. V těchto dnech jsme obdrželi 
stanovisko znalce vybraného Krajským úřadem Středočeského kraje k procesu 
EIA. Ten doporučil záměr k realizaci. Nyní zpracováváme připomínky k jeho 
posudku. Veřejné projednání procesu EIA proběhne dne 25. 5. od 18.00 hod. 
v Kulturním domě Velká Dobrá. Proces Integrovaného povolení je momentál-
ně do vyhodnocení procesu EIA pozastaven (dle sdělení pracovníků odboru 
životního prostředí krajského úřadu).

Další informace týkající se nové čističky odpadních vod, opravy kanaliza-
ce, probíhajících investic atd. jsou podrobněji uvedeny na dalších stránkách 
časopisu.

Děkuji za pozornost a přeji pěkné jarní dny a příjemné čtení.

Ing. Zdeněk Nosek
starosta obce Velká Dobrá

Již brzy nové interaktivní webové stránky obce

www.velkadobra.cz
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OHLÉDNUTÍ 
ZA VOLBAMI
Volby do zastupitelstev obcí konané 15. a 16. 10. 
2010 přinesly nové vedení naší obce. Ve Velké 
Dobré přišlo k volbám 780 občanů ze 1 266 zapsa-
ných voličů. Volební účast tedy tvořila 61,6 %. 
Kandidující strana TOP 09 získala 50,6 %, ODS pak 
49,4 %. Strany si tak rozdělily zastupitelské man-
dáty v poměru 4:3. 

Zastupiteli se stali za navrhující stranu TOP 09  
Ing. Josef Kalous (15,7 %), Zdeněk Zahrádka (15 %), 
Ing. Zdeněk Nosek (14,9 %) a Michal Vršecký 
(13,4 %), za navrhující stranu ODS byly zvoleny 
Ing. Lenka Hanáčková (14,9 %), Jana Aulická 
(13,9 %) a Ing. Vendula Kliková (12,6 %). Na prv-
ním zasedání nového zastupitelstva byl starostou 
obce zvolen Ing. Zdeněk Nosek a místostarostkou 
Ing. Lenka Hanáčková. Před ustavující schůzí za-
stupitelstva se mandátu vzdal p. Zdeněk Zahrádka 
a novým zastupitelem se za navrhující stranu  
TOP 09 stal Ing. Pavel Hajný. 
     
Vedení obce, výbory a komise
Ing. Zdeněk Nosek    starosta 
Ing. Lenka Hanáčková  místostarostka

Finanční výbor 
předseda: Ing. Pavel Hajný, členové: Ing. Vendula 
Kliková, Ing. Josef Kalous 

Kontrolní výbor
předsedkyně: Ing. Vendula Kliková, členové: 
Michal Vršecký, Jana Aulická 

Komise pro kulturu a životní prostředí
předsedkyně: Jana Aulická, členové: Karolina 
Tesárková, Michal Vršecký 

Komise pro správu majetku a sportu
předseda: Ing. Josef Kalous, členové: Mgr. Vladimír 
Dufek, Danuše Špétová 

Komise pro komunikaci
předseda: Michal Vršecký, členové: Ing. Pavel 
Hajný, Martin Bažant

Doplňovací volby do Senátu 
Parlamentu ČR
Ve volebním obvodu č. 30 – Klad-
no se ve dnech 18. a 19. 3. 2011 
konaly doplňující senátní volby 
z důvodu úmrtí senátora Jiřího 
Dienstbiera staršího. Ve druhém 
kole byl senátorem zvolen jeho 

syn, Jiří Dienstbier mladší (ČSSD), který porazil 
svého protikandidáta Dana Jiránka (ODS) v poměru 
65:35 procentům hlasů. Ve Velké Dobré pro  
Dienstbiera hlasovalo 60 % voličů.



PŘEDSTAVUJEME NOVÉ 
VEDENÍ NAŠÍ OBCE

Starosta
Ing. Zdeněk Nosek, MBA

Starosta obce Zdeněk Nosek se narodil 18. 11. 1965 v Kladně. Vystudo-
val Vysokou školu ekonomickou v Praze, Fakultu výrobně-ekonomickou 
se specializací na matematicko-ekonomické modely. V roce 2009 získal 
titul MBA. Absolvoval řadu kurzů a školení se zaměřením na ekonomii. 
Hovoří anglicky a částečně rusky.

Je spolumajitelem společností Appraising Alpha (znalecký ústav) 
a Consulting Alpha. V letech 2008-2010 pracoval jako finanční poradce. 
Předtím zastával funkci ředitele odboru Auditu a compliance v České 
konsolidační agentuře. Ve své kariéře působil na různých ekonomických 
pozicích, pracoval pro Komerční banku v Praze, kde se zabýval meto-
dikou platebního styku a tvorbou norem pro tuzemský a zahraniční 
platební styk. Zkušenosti z bankovního a finančního sektoru nabyl také 
v České spořitelně, Konsolidační bance a Raiffeisenbank, kde působil na 
různých vedoucích pozicích. Před nástupem do základní vojenské služby 
pracoval v Poldi SONP Kladno, kde se na odboru Plánování podílel na 
přípravě obchodního plánu a kalkulaci cen. 

Mezi jeho zájmy patří sport (především fotbal a tenis), historie a četba. 
Je ženatý, jeho manželkou je Mgr. Silvie Nosková, mají dvě malé dcery 
(3 roky a 1,5 roku), ve Velké Dobré bydlí od narození. Ve funkci starosty 
naší obce by rád zúročil všechny své zkušenosti získané v bankovním 
a finančním sektoru. x

Místostarostka
Ing. Lenka Hanáčková

Místostarostka Lenka Hanáčková se narodila 20. 6. 1974. Vystudovala 
Vysokou školu ekonomickou v Praze, Fakultu mezinárodních vztahů. Její 
hlavní specializací byl mezinárodní obchod, vedlejší pak učitelství od-
borných ekonomických předmětů. Absolvovala řadu školení ekonomic-
kého a manažerského typu, mimo jiné i v Londýně a Vídni. V roce 2010 
zahájila na katedře marketingu VŠE v Praze doktorské studium. 

Současně působí jako vysokoškolský pedagog na Univerzitě Jana Ámose 
Komenského v Praze, kde přednáší marketing a prodej, strategický 
marketing, marketingové komunikace a ekonomii v českém i anglickém 
jazyce. Jejím předchozím působištěm byla společnost Philip Morris, kde 
zastávala pozici manažerky pro průzkum trhu. V rámci tohoto zaměst-
nání strávila rok ve Švýcarsku, kde koordinovala mezinárodní projekty. 
Předtím pracovala na podobných pozicích pro ACNielsen (agentura pro 
výzkum trhu) a INCOMA Praha (marketingová firma pro výzkum trhu). Ho-
voří plynně anglicky, domluví se německy, rusky i francouzsky. Je vdaná, 
má dvě děti, které navštěvují místní mateřskou a základní školu. Mezi 
její zájmy patří především sport (volejbal a další), dále příroda, turistika, 
knihy, zahrada, hudba a cizí jazyky. 

Ve funkci místostarostky Velké Dobré by se ráda zabývala mimo jiné 
získáváním financí pro obec, zamezením spuštění provozu „spalovny“, 
její velkou snahou je rozvoj obce po všech stránkách, například by ráda 
více zapojila do sportovních aktivit i ženy a matky s dětmi. x

4

O
B
EC

N
Í 

Ú
Ř
A
D

Schválen rozpočet obce
Zastupitelstvo na svém zasedání dne 28. 12. 2010 schválilo rozpočet obce, který počítá s příjmy a výdaji  ve výši 44 620 966 Kč. 
Za první čtvrtletí roku jsou příjmy plněny z 29, 3 %, kdy největší propad v příjmech zaznamenaly příjmy z prodeje pozemků v části 
obce „Na Klínách“. Naopak byly téměř naplněny příjmy z odvádění a čištění odpadních vod a sběru a svozu komunálního odpadu. 
Na straně výdajů jsou postupně hrazeny závazky obce za nákup pozemků a výstavbu inženýrských sítí „Na Klínách“. Dalším větším 
závazkem obce, který musí postupně umořovat, je splácení úvěru poskytnutého na výstavbu čističky odpadních vod a kanalizace 
ve výši cca 1 mil. Kč/rok. K investičním výdajům potom patří nákup konvektomatu do jídelny mateřské školy, provádí se opravy 
odpadů u základní školy a další menší opravy na obecních budovách. Další větší investice jsou plánovány až v průběhu letošního 
roku.
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FOTBALISTÉ SPRAVUJÍ 
A ZHODNOCUJÍ OBECNÍ MAJETEK

Vedení FC Čechie Velká Dobrá se podařilo pro-
střednictvím ČMFS získat dotaci MŠMT ve výši přes 
700 000 Kč na revitalizaci povrchu venkovního 
hřiště na malou kopanou vedle sportovní haly. 
Kromě lobbingu, zúřadování dotace, řízení a ko-
ordinace revitalizace hřiště přispěli fotbalisté také 
svojí prací (demontáž a odvoz původního kober-
ce, který vážil 30 tun!) a finančním příspěvkem 
na další práce v hodnotě 60 000 Kč. Spoluúčast 
obce na projektu, který stál téměř 1 milion 
korun, tak byla minimální (69 000 Kč) a zároveň 
došlo ke zhodnocení obecního majetku.

Slavnostní otevření umělé trávy
Hřiště bylo slavnostně otevřeno ve čtvrtek  

11. 11. 2010 za účasti bývalých a současných 
představitelů obce, předsedy klubu Vladimíra 
Dufka, hokejové legendy Jaroslava Vinše, před-
sedy OFS ČMFS Františka Běhounka, generálního 
sekretáře ČMFS Rudolfa Řepky, vedoucího sekce 

umělých hřišť ČMFS Otakara Mesteka, zástupce 
STES Jana Havelky a dalších hostů.

Tělovýchovná jednota 
a FC Čechie dále spravují:
• obecní pozemky (část původní hrací plochy 
 a záložní plochy)
• sportovní halu, venkovní sportoviště,  
 posilovnu s aerobním sálem
• restauraci Kulturní dům (podnájem)
• kabiny a sociální zázemí v suterénu 
 kulturního domu
• + organizační zabezpečení využívání, 
 ostraha objektů a ploch, opravy, údržba, 
 sekání trávy, hnojení, sběr listí, úklid, 
 nátěry konstrukcí, prořez náletových křovin 
 a suchých částí stromů atd. 

Fotbalový klub dále pro obec zajistil rekon-
strukci ulice „Pod Zahrady“ a ulice mezi fotba-
lovým a dětským hřištěm (150 tun recyklátu, 

doprava a vibrační válcování v hodnotě  
45-50 tisíc korun zdarma!), dále úpravu pří-
rodní rampy včetně příjezdu (slouží k vykládání 
sekaček z vozidla multikar). x

Spolek doberských zahrádkářů je zájmovou 
organizací, na jejíž činnost obec přispívá. 
Založen byl roku 1957 v hostinci u Langrů. Za 
více než 50 let se ve spolku vystřídaly desítky 
členů, vyměnilo se několik předsedů a kro-
nikářů (tou současnou je paní Eberlová) a pře-
devším se členové zúčastnili nespočet výstav, 
výletů a více než stovky zájezdů za krásami 
naší vlasti. Mezi ty každoroční patří výstava 
Zahrada Čech v Litoměřicích. Dnes spolek čítá 
55 členů. Ačkoli je většina z nich starší 70 let, 

nebrání jim to v aktivní účasti na akcích, které 
pořádají. Pravidelně také svolávají členskou 
schůzi. I letos se chystá výroční parádní schů-
ze s programem, tombolou a občerstvením 
a taktéž vánoční posezení s hudbou a vý-
znamnou osobností.

Velký úspěch pak mají jejich výstavy ovoce 
a zeleniny a drobných výtvorů členů i občanů 
Velké Dobré. V roce 2009 zahrádkáři uspořádali 
výstavu výpěstků a výrobků, kterou zhlédlo 
250 návštěvníků! Taktéž navštívili Mnichovo 

Hradiště, pivovar Svijany, zámek Sychrov či 
koncert v pražské Lucerně a na Vánoce poseděli 
se sokolníkem Janem Markem, loni se vydali 
do Františkových Lázní, navštívili výstavu ka-
lendářů, divadlo U hasičů a na Vánoce přivítali 
harmonikáře a také kronikáře obce.

Členem spolku se může stát kdokoli, stačí 
zaplatit roční poplatek 50 Kč a účastnit se 
schůzí. Pro bližší informace kontaktujte před-
sedkyni spolku pí. Doskočilovou na tel.  
721 861 689. x

SPOLEK ZAHRÁDKÁŘŮ FUNGUJE UŽ VÍCE NEŽ 50 LET

Fotbal pro všechny 
Nové hřiště ve Velké Dobré je 65. 
otevřeným grassroots minihřištěm 
v ČR (= hřiště s novou umělou trávou), 
které využívá široká fotbalová 
veřejnost na neprofesionální úrovni. 
Myšlenkou tzv. grassroots fotbalu 
je dát možnost hrát fotbal všem bez 
výjimky, bez ohledu na pohlaví, věk, 
rasu nebo zdravotní stav. Do širokého 
seznamu grassroots aktivit patří i fut-
sal, fotbal žen či plážový fotbal.

Předsedkyně a kronikářka ukazují 
léta psanou kroniku s fotografiemi.

Na výstavách 
je vždy k vidění to 
nejlepší z úrody.

Přestřihnutí pásky - generální 
sekretář ČMFS R. Řepka, starosta 
Z. Nosek a žáci ZŠ.



6

Z 
O
B
CE

O ČEM SE MLUVÍ
NA NEJČASTĚJI DISKUTOVANÁ TÉMATA
REAGUJE STAROSTA OBCE ING. ZDENĚK NOSEK
TÉMA ČÍSLO 1 - ČISTÍRNA ODPADNÍCH VOD
Doberská čistírna odpadních vod (ČOV) byla 
uvedena do zkušebního provozu v roce 
2009, ten trval do konce roku 2010. Během 
zkušebního provozu docházelo k postupnému 
napojování obyvatel na jednotnou kanalizaci. 
Ke dni 14. 12. 2010 bylo připojeno cca 55 % 
obyvatel, nyní je napojeno cca 65 % a občané 
se stále napojují. Pro využití projektového 
látkového zatížení byly na ČOV naváženy fekál-
ní vody a jsou prováděny pravidelné odběry. 
Vzorky jsou odebírány na přítoku i odtoku 
z ČOV. Rozbory jsou prováděny laboratoři 
Vodohospodářské inženýrské služby, a. s., 
s platnou akreditací. Výsledky rozborů byly až 
do nedávné doby dobré a splňovaly zadané 
limity. 

Odběr vzorků prokázal nezákonné 
vypouštění odpadních vod 
do kanalizace
Odpovědným zástupcem provozovatele ČOV 
bylo při pravidelných kontrolních 24hodino-
vých směsných odběrech vzorků odpadních 
vod na přítoku a odtoku zjištěno, že dne 8. 4. 
2011 došlo na přítoku do naší ČOV k nežá-
doucí silně toxické a velmi vysoké koncentraci 
v ukazatelích CHSK-Cr a N-NH4, a to v hodno-
tách, které jednoznačně odpovídají nezákon-
nému vypuštění do kanalizace ze silně toxické 
žumpové jímky nebo z jímky s charakterem 
masného průmyslu. Odpadní vody dosáhly 
svým množstvím a koncentrací cca 3 až 10ná-
sobku denního látkového zatížení, což mělo 
jednoznačný následek v kolapsu naší aktivace 
a aktivovaný kal ztratil schopnost biologicky 
čistit naše běžné denní množství splaškových 
odpadních vod. ČOV jsme byli nuceni nově 
zaočkovávat novým aktivovaným kalem za 
nemalé finanční prostředky a na 14-21 dní se 
dostala do havarijního stavu. 
Při dalším podobném nezákonném ataku na 
veřejnou kanalizaci v naší obci bude výše 
uvedené předáno České inspekci životního 
prostředí a Policii ČR jako ohrožení zdraví 
neznámým pachatelem, resp. nezákonným 
producentem odpadních vod, který vypou-
ští do kanalizace splaškové odpadní vody 
v rozporu se smlouvou o vypuštění a v roz-
poru s Kanalizačním řádem naší obce. Za to 

hrozí penalizace až 1,5 milionu Kč dle zákona 
č.274/2001Sb. o VaK.

Důvody ke schválení výše stočného
Zastupitelé obce schválili výši stočného na  
1 500 Kč za jednu osobu za rok. K rozhodnutí 
vedly tyto důvody a podmínky:
1. Obec je provozovatelem ČOV, což bylo 
jednou z podmínek k udělení dotace, a hradí 
veškeré náklady spojené s jejím provozem – 
tj. náklady na energie, údržbu ČOV, čištění 
kanalizace apod. 
2. Část vybraných peněžních prostředků je 
vyčleněna ve fondu oprav.
3. Obec jako provozovatel ČOV musí mít uzav- 
řenu smlouvu s odborným zástupcem, který 
provádí monitoring ČOV a zpracovává doku-
mentaci pro Českou inspekci životního pro-
středí (ČIŽP), Státní fond životního prostředí 
(SFŽP), odbory životního prostředí Magistrátu 
města Kladna, Krajského úřadu Středočeského 
kraje, Povodí Vltavy atd.
4. Obec je povinna nechat zpracovávat od-
borná stanoviska, jako např. měření zápachu 
v okolí ČOV, rozbory kalu atp.
5. Zastupitelstvo schválilo stočné ve stejné 
výši, jako bylo schváleno předchozím zastupi-
telstvem.

Pro vaši informaci uvádím, že zastupitelstvo 
bude schvalovat stočné každoročně a o jeho 
výši bude informovat na webových strán-
kách obce, veřejné desce a v předvánočním 
zpravodaji.

V souvislosti s uzavíráním Smlouvy o odvá-
dění a čištění odpadních vod jsme obe-
slali obyvatele obce, kteří neměli smlouvu 
podepsánu, osobním dopisem. Obyvatelé na 
dopis reagovali a smlouvu podepisovali, nebo 
uvedli, z jakých důvodů nemohou být/nejsou 
připojeni (např. z důvodu vlastní čističky, 
rekonstrukce domu). V současné době se 
provádí kontrola plateb a uzavřených smluv. 
Ti obyvatelé, kteří doposud na dopis nere-
agovali nebo na základě uzavřené smlouvy 
poplatek neuhradili, budou opětovně vyzváni 
k podpisu smlouvy a úhradě stočného. Zá-
roveň u těch obyvatel, kteří přislíbili, že se 
do určitého data připojí, bude tento příslib 

monitorován. Obec bude v tomto spolupraco-
vat s odborem životního prostředí Magistrátu 
města Kladna.

Bylo vydáno povolení a proběhla 
kolaudace
Dne 10. 2. 2011 proběhla kontrola ČOV od 
České inspekce životního prostředí. Ta konsta-
tovala, že nebyly zjištěny zjevné závady v pro-
vozu ČOV. Voda na odtoku do Rozdělovského 
potoka byla vizuálně čistá, bez zápachu. Dne 
1. 3. 2011 Krajský úřad Středočeského kraje, 
odbor životního prostředí a zemědělství, vydal 
povolení k provozování kanalizace pro veřej-
nou potřebu a ČOV. Dne 17. 3. 2011 úspěšně 
proběhla kolaudace ČOV do trvalého provozu. 
Obec však musí snížit přítok balastních vod 
do ČOV. Dne 30. 3. 2011 byla obcí odevzdána 
na Státní fond životního prostředí závěrečná 
zpráva s vyhodnocením celé akce.

S jakými problémy se potýkáme
Řešení situace v oblasti Malá Dobrá „vý-
chod“ – V současné době se zpracovává plán 
oprav (zpracovatel požadoval další kamerový 
monitoring kanalizace), po jeho obdržení pro-
běhne výběr na dodavatele stavebních prací. 
Vybrané peněžní prostředky jsou uloženy na 
zvlášť pro tento účel zřízeném účtu.

Odstraňují se závady – Jedním z hlavních 
problémů po stavbě kanalizace jsou boucha-
jící poklopy na kanálech na Karlovarské ulici, 
v současné době soudní znalec provádí měření 
a monitoring poklopů, dle dohody s firmou 
MAO bude odstranění závady provedeno do 
31. 5. 2011.

Problémy s připojením v některých částech 
obce – ulice Karlovarská – U některých domů 
na straně u chodníku není dostatečný spád 
pro připojení. 

Kontroly - Probíhá kontrola ulic po zimě, 
závady vzniklé v důsledku stavebních prací na 
kanalizaci budou odstraňovány v rámci rekla-
mačního řízení s firmou MAO. I nadále bude 
probíhat kontrola úhrad stočného a monito-
ring připojení domů na kanalizaci. x
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TÉMA ČÍSLO 2 – „SPALOVNA“
Dne 9. 4. 2009 bylo odborem výstavby, od-
dělením stavebně-správním, vydáno stavební 
povolení na stavební úpravy části (prostoru vý-
kupu) průmyslového objektu likvidace autovraků 
s cílem osazení laboratorní technologie a zřízení 
pracoviště pyrolýzní ekologické likvidace odpadů 
vzniklých při demontáži. Součástí tohoto sta-
vebního povolení však již byla možnost likvidace 
100 kg vstupu/odpadu za hodinu.

Obec nebyla účastníkem stavebního 
řízení! 
Důvodem, proč obec nebyla v tak závažné věci 
účastníkem stavebního řízení, zněl následovně: 
„V daném případě se jedná pouze o stavební 
úpravy ve stávající budově a obec Velká Dobrá 
není vlastníkem sousedního pozemku nebo 
stavby na něm, proto nebyla zahrnuta do okru-
hu účastníků řízení.“

Stavební povolení bylo vydáno na základě 
stanoviska odboru životního prostředí Ma-
gistrátu města Kladna, který zařadil pyrolýz-
ní  linku podle míry vlivu na kvalitu ovzduší 
do kategorie „malý“. Dalším důvodem, proč 
nebyl záměr posouzen jako spalovna odpadu, 
který uvádí odbor výstavby Magistrátu města 
Kladna, je nařízení vlády č. 354/2002 Sb., 
kterým se stanoví emisní limity a další pod-
mínky pro spalování odpadu. V něm je uve-
deno, že zařízení využívaná k výzkumu, vývoji 
nebo zkoušení, která zpracují  méně než  
50 tun odpadu za rok, nemusí být posuzována 
dle zákona č. 100/2001 Sb. o posuzování vlivů 
na životní prostředí. Zde vidím velký rozpor, 

protože pyrolýzní linka musí jet kontinuálně 
24 hodin denně 365 dní v roce, jinak nemůže 
být z ekonomického hlediska efektivní. Z toho 
vyplývá, že již při uváděném objemu vstupu 
100 kg/h by bylo za rok zpracováno 876 tun 
odpadu. Při 8 h/den by bylo zpracováno  
292 tun odpadu, obě hodnoty vysoce převy-
šují  hodnotu 50 tun.

V srpnu 2009 pan Prokeš (investor pyrolytické 
jednotky) žádal o další stavební povolení, které 
se týkalo technologie přípravy vstupu (drcení 
odpadu), a zároveň o navýšení vstupu ze 100 
kg/h na 250 kg/h. V tomto případě však už 
zpracování vyhodnocení vlivu pyrolýzní linky na 
životní prostředí „malá EIA“ vyžadováno bylo. 
Tato dokumentace je zaslána na OÚ před Váno-
cemi 2009 s termínem odpovědi do 6. 1. 2010. 

Na začátku ledna 2010 proběhla podpisová 
akce občanů proti spalovně. Následně obec 
vydala negativní stanovisko k „malé EIA“. 
V říjnu 2010 vydala další negativní stanovisko 
tentokráte k materiálu „velká EIA“. Další nega-
tivní stanoviska zaslaly obce Braškov a Družec. 
V prosinci 2010 požádala obec Krajský úřad 
Středočeského kraje o přezkumné řízení sta-
vebního povolení z dubna 2009, a to z důvodu 
porušení zákona o posuzování vlivů na životní 
prostředí č. 100/2001 Sb. V březnu 2011 obec 
vydala negativní stanovisko k žádosti o Integro-
vané povolení.

Co se děje v současné době
Probíhá vyhodnocení vlivu pyrolýzní linky na 
životní prostředí „velká EIA“. Znalec stanove-

ný krajským úřadem se již vyjádřil ke studii 
procesu EIA a doporučil předložený záměr 
k realizaci. V tuto chvíli zpracováváme připo-
mínky k tomuto posudku a na 25. května 
 svoláváme veřejné projednání vlivu py-
rolýzní linky na životní prostředí, na které 
zvu i všechny občany. Poté bude následovat 
rozhodnutí Rady Krajského úřadu Středočes-
kého kraje. 

Proces Integrovaného povolení je dle informací 
z odboru životního prostředí Krajského úřadu 
Středočeského kraje pozastaven, a to do doby 
ukončení procesu EIA. Obec v tomto případě 
zažádala o ústní a veřejné projednání podkla-
dového materiálu, který zpracovává agentura 
CENIA. x

VEŘEJNÉ PROJEDNÁNÍ 
KE SPALOVNĚ
Dne 25. 5. 2011 od 18.00 hod. se 
bude v kulturním domě konat veřejné 
projednání vlivu pyrolýzní linky na 
životní prostředí, tzv. EIA. Zúčastní se 
jej investor, zpracovatel dokumentu 
EIA, zpracovatelka posudku, zástupci 
krajského úřadu a zástupci obcí Velká 
Dobrá,Družec, Braškov a občanských 
sdružení. Žádáme tímto všechny 
občany o účast, přijďte nás podpořit 
v našem boji proti spalovně!



PHDR. JANA PETRÁKOVÁ: 
„MÁM ŠTĚSTÍ, ŽE MOJE 

PRÁCE JE MŮJ KONÍČEK.“

Q_Můžete stručně popsat, co obnáší vaše 
práce?
Ve své profesi se zabývám především léčbou 
a resocializací osob závislých na návykových 
látkách, tedy alkoholu a ostatních nealkoho-
lových drogách.

Q_Co všechno nabízí a poskytuje váš resocia-
lizační institut v Kladně?
Naše pracoviště je posledním článkem v proce-
su léčby závislostí. Navazuje na základní léčbu 
nebo na léčbu v terapeutických komunitách, 
jako například v psychoterapeutické komunitě 
v Kladně. Naši klienti absolvovali léčbu závis-
losti, ale chybí jim bydlení, práce, schopnost 
najít si nové přátele, nové zájmy. Přestože 
abstinují, nezvládají pro řadu z nás triviální 
dovednosti. Získání těchto dovedností nabízí 
naše pracoviště. A to především možností chrá-
něného bydlení,  psychoterapeutickým progra-
mem a tréninkovým programem dovedností.

Q_Kolik máte v současné době ubytovaných 
klientů? Jak probíhá skupinová terapie?
V současné době máme šest klientů na chrá-
něném bydlení, dva na tréninkovém bytě a tři 
klienty v ambulantním programu. Klienti ze 
všech forem programu se setkávají na psy-
choterapeutických programech, popřípadě na 
volnočasových tréninkových programech. Sku-
pinová terapie je dále rozdělena na skupinová 
sezení, kde s tématy přicházejí klienti, na té-
matické skupiny, kde jsou využívány různé for-
my terapie (arte, dramaterapie…), a hodnotící 
skupiny. Jako zajímavost našeho pracoviště 
lze vnímat párovou skupinovou psychoterapii, 
kdy se skupinové terapie zúčastňuje i partner 
závislého klienta.

Q_Dá se zhodnotit, jaký máš váš program 
úspěch? Vedete si nějaké statistiky o počtu 
lidí, kterým jste pomohli?
Naším programem prošlo za 12 let odhadem 
300 závislých osob. S některými klienty jsme 
v kontaktu, a proto víme, že jsou v pořádku. 

Někteří nás již nekontaktují, ale to nezname-
ná, že nejsou v pořádku, a s některými se po-
tkáváme opakovaně, protože recidivují a celou 
léčbu absolvují opakovaně. Troufla bych si 
odhadnout, že přibližně 35 % absolventů 
našeho programu dlouhodobě abstinuje.

Q_Říká se, že počet drogově závislých je 
ve vašem regionu Kladensko vyšší, je to 
pravda?
Mám-li otázce rozumět, že v Kladně je více 
závislých než jinde v republice, tak to roz-
hodně ne. Velká průmyslová města jsou na 
tom v podstatě stejně. Výrazně více závislých 
klientů na nealkoholových drogách je spíše 
v příhraničních městech. A Praha má svoje 
specifika. Kladensko lze charakterizovat spíše 
jako region, který má problém se zneužíváním 
alkoholu. Považuji za nutné zmínit, že alkohol 
se řadí, pokud někdo drogy takto rozděluje, 
mezi tvrdé drogy. To, že se jedná o legální 
drogu, její nebezpečnost nijak nesnižuje. 
A začíná stoupat počet alkoholiků v dětském 
věku – to je do 18 let.

Q_Jak je na tom konkrétně Velká Dobrá? Po-
kud to smíte sdělit - máte klienty z Dobré? 
Je třeba dbát ve vaší obci na prevenci?
Máme klienty z celého regionu, z měst i vět-
ších či menších obcí. Naše obec tedy není 
výjimkou.  Domnívám se, že nejjednodušší 
a zároveň nejúčinnější prevencí je normální 
občanský a sousedský zájem. Nezavírat oči 
a myslet si, že mému dítěti ani dítěti mého 
dobrého souseda se to stát nemůže. Je fakt, 
že zneužívání nealkoholových drog u svého 
dítěte nemusíte také rok vůbec zaznamenat. 
Pokud máte podezření, že se vaše dítě chová 
podivně, obraťte se na odbornou poradnu, 
popřípadě přímo na nás.

Q_Jak tato práce ovlivňuje váš soukromý 
život? Daří se vám „nebrat si práci domů“?
Víte, já moc nevím, co je nebrat si práci domů. 
Mám štěstí, že moje práce je můj koníček. 

ŠANCE, resocializační pracoviště v Kladně založené v roce 1998, je 
jednou z prvních institucí, která se začala systematicky zabývat 

resocializací osob závislých na návykových látkách a hracích 
automatech. O své zajímavé profesi vypráví v rozhovoru 

obyvatelka Velké Dobré paní Jana Petráková.
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A u koníčků taky moc neřešíte, jestli si ho 
berete domů. Ale pokud se ptáte, co moje ro-
dina, musím potvrdit, že mé dcery a manžel 
občas žertují, že si se mnou musí domluvit 
schůzku, abychom si na sebe udělali čas.  

Q_Jaký je váš vztah k obci Velká Dobrá? Co 
zde máte ráda a co vám naopak vadí?
Tahle otázka úzce souvisí s předchozí. Přes-
tože zde bydlíme už 12 let, nemůžu říct, že 
Velkou Dobrou znám. Moje práce mi zabere 
tolik času, že mi pak chybí možnost rozhlížet 
se kolem nejbližšího okolí. Tak si netroufnu 
kritizovat místní nešvary, které určitě i v naší 
obci existují, ale ráda řeknu, že se mi tady 
žije hezky, a jsem moc ráda, že se tu dcery 
cítí být starousedlíky a že se jim podařilo za-
padnout. A jsou mi příjemná setkání s míst-
ními pejskaři, se kterými se na procházkách 
potkáváme. Určitě si tu umím představit život 
v důchodu, pokud se ho dožiju. x

PŘEDSTAVUJEME ÚSPĚŠNÉ OBYVATELE VELKÉ DOBRÉ

„VE VELKÉ 
DOBRÉ BYDLÍM 
12 LET A ŽIJE SE 
MI TU HEZKY.“
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ILONA SLEZÁKOVÁ: 
„DOSAŽENÝ ÚSPĚCH JE PRO 
MĚ KRÁSNÝM ZÁŽITKEM.“  
Do ankety Muzikant Kladenska a Slánska roku 2009 nominovali čtenáři Kladenského deníku 
desítky oblíbených amatérských hudebníků regionu. V kategorii zpěvačka vyhrála učitelka mateřské 
školy a obyvatelka Velké Dobré paní Ilona Slezáková. 

Q_Stala jste se zpěvačkou roku 2009 regionu 
Kladensko a Slánsko a skončila na třetím mís-
tě v celém kraji. Jak vás potěšila tato ocenění?
Ocenění mě velmi potěšilo, ale především 
překvapilo. Byl úžasný pocit uspět v něčem, 
co mám velice ráda a zároveň tím mohu těšit 
i ostatní.

Q_Jak vůbec soutěž probíhala, kde pro vás lidé 
hlasovali?
Do soutěže mě přihlásili moji fanoušci, já 
jsem o tom vlastně ani nevěděla. Hlasování 
probíhalo po internetu, ale o pořadí nakonec 
rozhodly hlasovací lístky zaslané do redakce 
Kladenského deníku.

Q_Zúčastníte se zase nějaké další soutěže?
Soutěžit už nemíním, tedy pokud mě zase ně-
kdo nepřihlásí! Já totiž vůbec nejsem soutěživý 
typ.

Q_Je pravda, že jste svou pěveckou kariéru 
rozjela díky svojí mamince?
Není to tak úplně pravda, protože zpívám celá 
léta. Nejprve v pěveckém sboru při SPGŠ Beroun 
a už 17 let v ženském pěveckém sboru Smetana 
Kladno. Díky mamince jsem se ovšem setkala 
se skupinou Happy Band, kde jsem získala pří-
ležitost zpívat sólově a kde působím už tři roky.

Q_Jak se vám daří dnes, kde s kapelou Happy 
Band vystupujete? 
Pravidelně vystupujeme na Stochově při zá-
bavách pro seniory a k tomu příležitostně na 
různých dalších akcích.

Q_Kdo jsou vaši nejvěrnější posluchači a fa-
noušci?
Moji fanoušci patří právě do té kategorie dříve 
narozených, ti se ale dokáží skvěle bavit i oce-
nit kapelu.

Q_Jste současně učitelkou v doberské mateř-
ské škole. Zpíváte si s dětmi?
V mateřské škole zpíváme s dětmi stále a sna-
žím se v nich pěstovat kladný vztah k hudbě 
vůbec. Myslím si, že se to daří, protože děti 
jsou v tomto věku ještě velmi tvárné a nadše-
né.

Q_Co je vaším snem či cílem? 
Nějaké závratné sny a cíle v hudebním směru 
nemám, jen bych si přála, aby dlouho zůstalo 
to, co je teď, protože mi mé pěvecké aktivi-
ty přináší naplnění a uspokojení. Dosažený 
úspěch je pro mě krásným zážitkem, kterého 
si nesmírně vážím a který ve mně zůstane už 
navždy. x

„VE ŠKOLCE 
ZPÍVÁME S DĚTMI 
STÁLE. SNAŽÍM
SE V NICH PĚSTOVAT 
KLADNÝ VZTAH 
K HUDBĚ.“

Ilona Slezáková vystoupila s dětmi 
i na vítání občánků na obecním úřadě. Zpěvačka roku 2009 se svými trofejemi.
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NOVINKY ZE ZÁKLADNÍ ŠKOLY
Interaktivita pro zkvalitnění výuky
Podali jsme projekt v rámci OPVK – Počáteční 
vzdělávání – Zvyšování kvality ve vzdělávání 
s názvem Tvorba interaktivních materiálů na  
1. stupni ZŠ v regionu Kladno. Projekt si bere za 
cíl zkvalitnění počátečního vzdělávání, zejména 
na malotřídních školách, a to podporou práce 
s interaktivní tabulí.

Tento cíl bude naplněn jednak realizací školení 
pro učitele, aby byli schopni plně využívat tech-
nologické možnosti, které jim jsou k dispozici, 
a především pak vytvořením interaktivních ma-
teriálů, jež budou vyhovovat specifikům malo-
třídní školy. Vedle těchto materiálů také vznikne 
metodika, jak materiály využívat a vytvářet. Vše 
bude prezentováno na webových stránkách, kde 
budou materiály ke stažení. Partnery tohoto 
projektu jsou ZŠ a MŠ Doksy a ZŠ a MŠ Družec.

Interaktivní mazel v naší škole 
Naše škola je v současné době vybavena jednou 
interaktivní tabulí, která je od září 2010 umís-
těna ve zrekonstruované třídě. Tuto tabuli jsme 
financovali z projektu Evropského sociálního 
fondu „EU peníze školám“. Tabule je využívá-
na všemi třídami podle možností vyučujících. 
K zajímavému vyučovaní se tedy dostanou 

i prvňáčci a několikrát se s interaktivní tabulí 
měli možnost seznámit i předškoláčci, kteří 
navštěvují naši školu každý čtvrtek na jednu 
vyučovací hodinu.

Protože interaktivní tabule je pro žáky 
velikým přínosem, chceme tabulemi vybavit 
i další dvě třídy, aby je mohly aktivně využívat 
i další ročníky. Vzhledem k tomu, že jsme 
peníze EU již k nákupu jedné tabule využili, 
hledáme nyní možnosti, jak získat peníze na 
další. O našich krocích a nápadech se můžete 
informovat na našich webových stránkách.

Proběhla první velká školní aukce
V úterý 19. dubna proběhla v kulturním domě 
1. velká dobrá aukce výrobků dětí základní 
školy. Cílem bylo získat finanční prostředky 
na nákup interaktivní tabule Smart Board. 
Oslovili jsme firmy a podnikatele v obci 
a zaslali jim katalog výrobků. Tímto bychom 
chtěli poděkovat firmě Compus, panu Šafusovi 
– Montyservis, manželům Tesárkovým, panu 
Raisovi – BOZP, MUDr. Rothovi a p. Kropáčovi 
a Hájkovi za sponzorské dary, dále všem zú-
častněným a hlavně rodičům, kteří se velkou 
měrou podíleli na průběhu celé aukce. Jejich 
přispěním jsme získali nemalou částku, která 

poslouží jako dobrý odrazový můstek pro 
nákup tabule.

Zavedli jsme novou hru kin-ball
Prvního dubna jsme se zařadili mezi pilotní 
školy, na kterých proběhla prezentace nové 
hry kin-ballu. Je to sport, který vznikl v Kana-
dě, jedná se o nesmírně variabilní hru, která 
splňuje požadavky kladené na školní tělocvik, 
a to nejenom při rozvoji fyzických a psychických 
schopností, ale i morálních vlastností hráče. Ne-
vyžaduje dlouhé školení - po desetiminutovém 
představení hry můžete začít. Hrát je možné 
pouze s obrovským míčem a rozlišovacími dresy. 
Hra je vhodná pro terapii, rehabilitaci, fitness, 
pro školy, pro každý věk. 

Pohřebiště zapomenutých knih
22. března naši žáci objevovali Pohřebiště 
zapomenutých knih - zapomenutou knihovnu 
v prostorách obecního úřadu. Záhadné indicie 
dovedly žáky až do tajemné místnosti, kde 
každý z nich zachránil z pohřebiště jednu knihu, 
která tam na něj celou dobu čekala. Chtěli 
bychom poděkovat za poutavé vyprávění panu 
Levému, kronikáři obce, a Jáje, Daně a Michalovi 
za spolupráci. x

WEB ŠKOLY:
WWW.ZSVELDO.ESTRANKY.CZ

Nejviditelněji investovanými penězi je v této chvíli interaktivní tabule 
s příslušenstvím, kterou jsme mohli nově rekonstruovanou třídu 
vybavit. Tabule bude využívána k výuce všech ročníků.
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Nová zábava pro děti - hra kin-ball

Na návštěve ve škole kronikář Antonín Levý

Do prvního ročníku bylo zapsáno 9 dětí. 
I prvňáčci mají možnost vyzkoušet 
si výuku na interaktivní tabuli.
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Co nás čeká:
• Slet čarodějnic
• Škola v přírodě – Šumava 
 – Chata Povydří
• Spolupráce s HBC Alpiq 
 Kladno – nábor nových hráčů

ŽIVOT VE
ŠKOLCE

Probouzeli jsme broučky, 
přišel i medvěd 
Školní rok se přehoupl do 2. pololetí a v mateř-
ské škole opět plánujeme řadu akcí. Jaro jsme 
zahájili již každoročně velmi oblíbenou akcí pro 
děti i rodiče „Probouzení broučků“. Po pod-
zimním „Uspávání broučků“ jsme se vrátili do 
doberského lesa a broučky probudili písničkami 
a hrou na hudební nástroje. Cestou jsme plnili 
úkoly a hledali poklad plný sladkostí. V lese 
na nás čekalo překvapení v podobě „živého 
medvěda“! Počasí se nám vydařilo a akce byla 
velmi pěkná.

Výlety, které nás čekají
I na jaře plánujeme řadu zajímavých výletů. 
Vydáme se do medvědária v Berouně, do Lužné 
pak na výstavu parních lokomotiv. Návštěvu 
skanzenu Mayrau ve Vinařicích si po loňském 
zážitku rádi zopakujeme.

Loučíme se s předškoláky
Na rozloučenou s dětmi odcházejícími do 
1. třídy základní školy proběhne na zahradě 
naší školky hudební program, kdy nám budou 
muzikanti ze ZUŠ hrát k poslechu i tanci. Přijmě-
te naše pozvání!

Ve školce žijeme zdravě
Nadále se snažíme vybavovat mateřskou školu 
zařízeními pro zdravý životní styl. Do školní 
kuchyně byl zakoupen konvektomat, částečně 
nahrazující sporák, určený k šetrnější a zdravější 
úpravě pokrmů.

Zapsali jsme 11 malých dětí
Zápis do doberské školky proběhl 8. března 
a přijato bude 11 nových dětí. Těšíme se na vás!

Rozšíření kapacity školky
Zastupitelé obce plánují rozšíření kapacity naší 
mateřské školy z důvodu nedostatku míst pro 
doberské děti. x

WEB ŠKOLKY:
WWW.MSVELKADOBRA.CZ

Př
ip

ra
vi

la
: 

J.
 A

u
li
ck

á

Plánované opravy ZŠ
• nové elektrické vedení 
 v části budovy
• zabezpečení studny na zahradě
• rekonstrukce hlavního vstupu 
 do školy pro bezpečí dětí

Nově opraveny odpady!
Obec se snaží vyřešit i parkování na 
náměstí před školou ve dnech konání 
farmářských trhů.

Nová školní jídelna
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 „A“ mužstvo po podzimu stále zůstává ve 
hře o postup. Tým absolvoval kvalitní zimní 
přípravu, byl na soustředění v Modré u Dě-
čína a všichni si ho velmi chválili. Tréninky, 
rehabilitace i utužení kolektivu bylo na vysoké 
úrovni. Mužstvo také vyhrálo „zimní ligu“ na 
SK Kladno, kde neokusilo hořkost porážky. Do 
jarních bojů v kádru nastaly menší změny. Na 
hostování přišel z K. Žehrovic stoper Roman 
Šroba, na přestup jsme získali kvalitního 
gólmana Honzu Jungra z Motorletu, z pracovní 
stáže v Anglii se vrátil Roman Neuberger, po 
vážném zranění není bohužel stále k dispozici 
stoper Vladimír Dufek. Začátek mistrovských 
soutěží nás nezastihl v super formě, ale 
utkání s „B“ týmem Králova Dvora ukázalo, že 
mužstvo má kvalitu a sílu. Špička 1.B třídy se 
hodně vyrovnala, na postup může pomýšlet 5 
až 6 mužstev. Jarní sezóna bude pro fanoušky 
velmi zajímavá. Přijďte se na Čechii podívat, 
určitě vás nezklame!
 

Pro béčko je třetí třída optimální
„B“ tým si vede ve 3. třídě slušně. Ukazuje se, 
že tato soutěž je pro béčko optimální. Dostá-
vají zde příležitost naši dorostenci, pro které 
je hra s dospělými dobrou školou. Někteří tak 
sehrají o víkendu dva zápasy. Pro mladé hráče je 
určitě vzorem Tomáš Andruchovič, který se ještě 
v dorosteneckém věku svojí vůlí, pracovitostí 
a přístupem propracoval i do základního kádru 
„A“ mužstva. 

Dorostu se daří, i díky trenérovi
Dorost si v okresním přeboru vede také velmi 
dobře. Dík za to patří hlavně Lukáši Prachovi, 
který se týmu věnuje již třetí rok. Bez jeho obě-
tavosti by pravděpodobně náš klub dorost vůbec 
neměl. Práce s mladými dospívajícími chlapci je 
zajisté složitá. Lukáš navíc bydlí v Bělči a nedáv-
no dostal funkci předsedy mládeže na okrese. 
Poslední sezónu mu pomáhá kamarád Martin 
Křečan. Smekáme před takto obětavými lidmi 
okolo mládeže na vesnici. x

FC ČECHIE VELKÁ DOBRÁ
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ÁČKO MŮŽE POMÝŠLET NA POSTUP

Přehled utkání jarní části
„A“ tým - 1.B třída (skupina A)
Po 18. kole v tabulce na 2. místě
(11 výher, 3 remízy, 4 prohry, skóre 47:21,
36 bodů)
Mutějovice : Dobrá 4:2 
Dobrá : Městečko 2:0
Tuchoměřice : Dobrá 0:0
Dobrá : K. Dvůr 6:3
Branov : Dobrá 0:2
Dobrá : Hostouň 30. 4. (vždy v 17:00)
Lidice : Dobrá 7. 5.
Dobrá : Loděnice 14. 5.
Braškov : Dobrá 22. 5.
Dobrá : Velvary 28. 5.
Hřebeč : Dobrá 4. 6. (10:15)
Dobrá : Senomaty 11. 6. 
Jeneč : Dobrá 18. 6. 

„B“ tým – 3. třída (skupina A)
Po 18. kole v tabulce na 6. místě
(8 výher, 4 remízy, 6 proher, skóre 45:40, 
28 bodů)
Lhota B : Dobrá B 2:1
Dobrá B : Buštěhrad 0:5
Brandýsek B : Dobrá B 2:4
Dobrá B : Běleč 6:4
Stochov B : Dobrá B 3:1
Dobrá B : Slavoj Kladno 1. 5.  (vždy v 17:00)
TJ Unhošť : Dobrá B  7. 5.  
Dobrá B : Vinařice 15. 5.
Dřetovice : Dobrá B  21. 5.
Dobrá B : Stehelčeves 29. 5.
Hřebeč B : Dobrá B 5. 6.
Dobrá B : Doksy B  12. 6.
Švermov : Dobrá B 18. 6.

Dorost - okresní přebor 
Po 14. kole v tabulce na 5. místě
(6 výher, 5 remíz, 3 prohry, skóre 40:26, 
23 bodů)
Dobrá : Vraný 2:2
Pozdeň : Dobrá 0:0
Dobrá : Lhota 2:0
Tuchlovice : Dobrá 30. 4. (vždy v 10:15)
Dobrá : Zlonice 8. 5.  
Vinařice : Dobrá 15. 5.
Dobrá : Stochov 22. 5.
Hřebeč : Dobrá 29. 5.
Dobrá : Klobuky 5. 6.
Otvovice : Dobrá 12. 6.
Dobrá : Libušín 19. 6. 

Takhle o nás píší jiní
Sokol Branov – Čechie Velká Dobrá 
0:2. Ve vyrovnaném zápase měli 
hosté navrch svými zkušenostmi. 
Dobrá byla lepší v přechodu do 
útoku. „Soupeř byl kvalitní a určitě 
si vyhrát zasloužil,“ ocenil výkon 
hostí trenér Branova Bedřich 
Koch. (Rakovnický deník)

Tým dorostu. Nahoře zleva: L. Prach (trenér), D. Ježek, M. Říha, L. Kovařík, M. Křeček, M. Dolenský, 
O. Novotný, V. Placák, V. Dundyč, D. Křečan, R. Křeček Roman, M. Křečan (asistent trenéra), 
dole zleva: R. Böhm, A. Fišer, J. Nedvěd, J. Růžička, M. Kohout, L. Sádlo, V. Valenta, V. Gabriel.

V obraně Radek Duda, 
za ním přihlížejí Patrik Ďurčanský 
a Martin Jícha.

Jan Jungr

Martin Jícha v souboji o míč
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SPORTOVNÍ AREÁL

Provoz ¸tcentra v areálu MŠ
Vzhledem k osobní radostné události u kvali�kované lektorky Jáji Dudkové došlo k úpravě 
provozních hodin a zajištění zastupujících lektorek. 

Dočasný provoz:
Úterý - 18.00 a 19.00 pilates (placené předem - 20 hodin)

Od září 2011 bude opět cvičit Jája Dudková, v pondělí od 15 a od 16 hodin dětský aerobik, 
od 17 hodin aerobik + posilování, od 18 hodin step aerobik, v úterý latinskoamerické tance 
a ve středu od 19 hodin aerobik + posilování.

Zumba v tělocvičně ZŠ
Úterý 18.30 - 19.30
Čtvrtek 17.30 - 18.30
Nutno  se  předem objednat na tel. 604 894 402 (Andrea Klimešová). 
Cena lekce je 65 Kč (možnost  zakoupit  permanentku  za  výhodnější  cenu). 
Přijďte si vyzkoušet nový zábavný sport! 

Možná přibude hřiště pro beach 
Areál s halou se již zaběhl a dostal do podvědo-
mí „Doberáků“ i okolí. Některé party chodí do 
haly od jejího otevření neustále. Nemáme tak 
širokou nabídku, jako má třeba hala v Doksech, 
ale v sezóně je obsazena. Jsme asi jediní, kteří 
za 7 let nezvedli pronájem, ten zůstává 300 Kč  
na hodinu! Neupravili jsme jej ani na nové 
umělé trávě, která je s tou starou nesrovnatel-
ná. Zájem o umělku je teď samozřejmě větší. 
Druhý kurt v areálu je nefunkční, ale kapacita 
jednoho kurtu je dostačující. Přesto vedeme 

jednání s novým zastupitelstvem o využití 
této plochy - v úvahu připadá zřízení hřiš-
tě na beach volejbal, streetbal či jiné řešení, 
o něž bude zájem a na které budou finanční 
prostředky. Plán renovace druhého kurtu je 
však otázkou budoucnosti. (Miroslav Bubeník, 
sportovní ředitel)

Otevírací doba sportovní haly
Celý týden od 10.00 do 22.00
Rezervace termínu haly i venkovních sportovišť 
na tel. 606 805 302 (Karel Blätterbauer). x

Ohlédnutí trenéra 
dorostu Lukáše 
Pracha
K dorostu jsem přišel před 
třemi roky jako trenér. V této 
sezóně mi s trénováním 
pomáhá Martin Křečan. V týmu 
tehdy bylo 15 hráčů, během 
dvou let odešlo devět a přišlo 
šestnáct hráčů, dnes jich máme 
22. V první sezóně jsme se 
skončili na 4. místě z 12 týmů, 
ve druhé na 3. místě z 10 týmů. 
V sezoně 2010/2011 je náš cíl 
skončit do 3. místa z 12 týmů. 
Zatím jsme na 5. místě a na třetí 
ztrácíme 4 body. Držte nám 
palce!

NOVINKA: 
PILATES 

A ZUMBA!

Jan Jungr

Martin Jícha v souboji o míč
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DOBERSKÉ STŘÍPKY
Náročná zima prověřila 
nové vozidlo
Nově zakoupené vozidlo Kawasaki bylo 
během tuhé zimy dokonale prověřeno. 
Poradilo si s úklidem sněhu z chodní-
ků a dále bude využíváno i při dalších 
úklidových akcích obce, k odvozu trávy 
při sekání apod. Do budoucna připra-
vujeme nákup dalšího vybavení, jako je 
například přídavný smeták. x

Informace pro pejskaře 
o očkování
Očkování psů proběhne dne 11. 5. 2011 
od 14 do 16 hodin v prostorách za obec-
ním úřadem. Poplatek činí 80 Kč. x

Smlouva s útulkem Bouchalka
Obec uzavřela smlouvu se psím útulkem 
Bouchalka (Buštěhrad) o odchytu volně 
pobíhajících zvířat. Pokud naleznete 
zvíře, které nemá majitele, můžete 
kontaktovat psí útulek na telefonech 
312 250 508 nebo 603 523 070. 
Informace o útulku na: 
www.psiutulekbouchalka.eu. x

Uzavřena smlouva 
s dobrovolnými hasiči 
Podle zákona jsme uzavřeli smlouvu 
s dobrovolnými hasiči Braškov, kteří 
přislíbili pomoc nejen při hašení 
požárů, ale také s údržbou obce, na-
příklad při shazování sněhu ze střech, 
kropení silnic (při různých výkopo-
vých pracích atd.), zalévání zeleně… 
Doberské děti také mají možnost 
navštěvovat jejich kroužek mladých 
hasičů. Pokud byste chtěli svoje dítě 
do tohoto oddílu přihlásit, kontak-
tujte obecní úřad, který vám poskytne 
více informací. x

Obecní ples ani letos 
nezklamal 
V sobotu 5. března se v doberském 
kulturním domě konal tradiční obecní 
ples. Jako každý rok jej doprováze-
la hojná účast, spokojená a veselá 
nálada, pohodová atmosféra a dobré 
jídlo a pití. Roztancovaní lidé od-
cházeli domů až v ranních hodinách. 
Příjemným zpestřením bylo dětské 
předtančení ve stylu street dance, 
bohatá tombola a především kapela 
Černý brejle. x

STALO SE



15

Nejstarší obyvatelka Velké Dobré oslavila jubileum 
Ve středu 2. března místostarostka Ing. Lenka Hanáčková se zastupitelkou Janou 
Aulickou navštívily paní Jarmilu Jarošovou, které byly poblahopřát k významnému 
životnímu jubileu. Paní Jarošová je ve svých 96 letech naší nejstarší občankou, ale 
nikdo z nás by jí tak vysoký věk nehádal. Přejeme jí hodně zdraví, spokojenosti 
a optimismu do dalších let! x

Pivní slavnosti přilákaly nejen pivaře 
Na letišti Velká Dobrá proběhl 29. a 30. dubna druhý ročník pivního festivalu Středo-
české pivní slavnosti. O bohatý program se postaraly hvězdy jako Děda Mládek Illegal 
Band, Support Lesbiens či Jiří Zonyga. Na akci se představily malé pivovary, které pů-
sobí na území Středočeského kraje. Mimo to návštěvníky čekala řada soutěží o ceny. 
Díky vydařenému počasí akce přilákala spousty lidí. x

K dispozici nové odpadkové koše
V obci jsou v těchto dnech rozmisťovány nové koše na odpad. Zatím bylo pořízeno 10 
kusů a plánujeme nákup dalších. Ke koupi košů posloužily finance z poplatků za psy. 
Zároveň prosíme pejskaře, aby zabezpečili čistotu obce. x

STANE SE
Akce 
Za obec 
čistější
Ukliď si svoji obec - tak zní heslo doprovázející úklido-
vou akci ve Velké Dobré. Obecní úřad žádá občany, aby 
pomohli s jarním úklidem obce. Pokud se chcete zapojit 
a stejně jako my si přejete čistší obec, v týdnu od 9. do 
14. 5. si ukliďte před svým domem a odpad zanechejte 
v pytli nebo „na hromádce“ před domem. Pytle poté 
pracovníci OÚ odvezou a zlikvidují. Obec zajistí sběrné 
kontejnery, které budou umístěny ve sběrném dvoře 
po celý daný týden. Vítáni jsou i dobrovolníci pro úklid 
společných prostor obce, ti se mohou hlásit na úřadě. 
Předem děkujeme za pomoc.

Pozvánka na Den dětí
V úterý 31. května se koná již tradiční dětský den. Přijď-
te se svými dětmi v čase od 16 do 19 hodin na dětské 
hřiště. Čeká vás bohatý program, mimo jiné i opékání 
špekáčků. x

Nejstarší doberská obyvatelka 
Jarmila Jarošová s květinou od zastupitelek obce.

Jeden z nových odpadkových košů s pytlíky pro pejskaře.

Vítání občánků (z titulní strany):
12. dubna jsme na obecním úřadě přivítali čtyři nové občánky: 
Tomáš Fencl (21. 9. 2010), Vanesa Zápalová (7. 11. 2010), Jiří Hron 
(27. 11. 2010) a Valerie Brádková (19. 12. 2010). Pyšným rodičům 
blahopřejeme a malým občánkům přejeme pevné zdraví a spokojený 
život ve Velké Dobré.



Kontakty
Obecní úřad 
Adresa:
Obec Velká Dobrá
Karlovarská 15
273 61 Velká Dobrá  
Telefon: 312 691 320 
E-mail: info@velkadobra.cz
ou.velkadobra@volny.cz 
Internet: www.velkadobra.cz
 
Úřední hodiny:  
pondělí:  8 - 12 , 13 – 17 hod. 
středa:  8 - 12 , 13 – 17 hod. 
 
Důležitá telefonní čísla
Havárie elektřiny: 840 850 860
Havárie plynu: 1239
Havárie vody: 840 121 121
Psí útulek Bouchalka: 312 250 508, 
603 52 30 70

Základní škola
Adresa:
Základní škola Velká Dobrá
Náměstí Komenského 17 
273 61 Velká Dobrá  
Telefon: 312 691 325 
E-mail: BeckovaZ@seznam.cz
Internet: www.zsveldo.estranky.cz

Mateřská škola
Adresa:
Mateřská škola Velká Dobrá
Školní 324
273 61 Velká Dobrá  
Telefon: 312 692 891 
E-mail: msvelkadobra@seznam.cz
Internet: www.msvelkadobra.cz

Česká pošta
Budova obecního úřadu
Telefon: 312 691 321

Otevírací doba: 
pondělí:  8 - 11.30 , 13 – 16 hod.
úterý:  8 - 11.30 , 13 – 16 hod.
středa:  8 - 11.30 , 14 – 17 hod.
čtvrtek:  8 - 11.30 , 13 – 16 hod.
pátek:  8 - 11.30 , 13 – 16 hod. 

Lékař
Praktický dětský lékař:
MUDr. Zuzana Kindlová
Budova obecního úřadu
Telefon: 723 046 221
 
Ordinační hodiny:
úterý:  9.45 – 11.15 hod.
čtvrtek:  11.30 – 12.30 hod.
pátek:  8 – 9 hod. 

Praktický lékař - internista :
MUDr. Jiří Roth
Budova obecního úřadu
Telefon: 312 691 810 

Ordinační hodiny: 
pondělí:  12.30 – 15.00 hod.
středa:  7.30 – 9.00 hod.
 (dia poradna)
 9.00 – 11.30
pátek:  13.00 – 15.00 hod.  

 

 
Informace o sběrném dvoře 
a odvozu nebezpečného 
odpadu

Sběr nebezpečného odpadu proběhne 
ve dvoře obecního úřadu v sobotu 
7. května a 22. října 2011 v časech 
od 9:00 do 12:00 hodin.

Otevírací doba ve dvoře za obecním 
úřadem pro ukládání separovaného 
odpadu je:

středa 8.00 – 10.00 a  
 15.00 – 17.00 hodin
sobota 8.00 – 12.00 hodin
 

Tiráž
Velká Dobrá – magazín obecního úřadu . Ročník II., vydání č. 1 . Vychází 4. 5. 2011 . Vydavatel: Obecní úřad Velká Dobrá, Karlovarská 15,  273 61 Velká Dobrá 
Telefon: 312 691 320, e-mail: info@velkadobra.cz, www.velkadobra.cz 
Produkce a grafické zpracování: Corporate Publishing, s. r. o., www.copu.cz . Šéfredaktor: MgA. Petra Vychodilová, e-mail: vychodilova@copu.cz 
Design: Vladimír Trčka Foto: archiv OÚ Velká Dobrá . Registrace: MK ČR E19203 . Tisk: TNM Print . Samostatně neprodejné




